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Protokół z posiedzenia Zespołu KPZBS odbytego w dniu 07.08.2008r

Obecni:

1.   Wiesław Paczkowski

2.  Janusz Plewa

3. Michał Dolny

4.  Tadeusz Szwenkel

5.   Eugeniusz Seichter

6.  Krzysztof Gil

7.   Grzegorz Rojewski

8.   Jarosław Żurawski

9.  Wiesław Woźniak
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10.  Roman Wachowiak

 Zebranie otworzył Wiesław Paczkowski – Prezes Zarządu  witając przybyłych i proponując
następujący porządek zebrania:

1.   Ocena przebiegu przygotowań realizacji Ogólnopolskiego Turnieju OTP Łuczniczka

2.   Sprawy organizacyjne

Ad.1. Prezes Paczkowski ocenił Turniej bardzo pozytywnie ze względu na  dobrą frekwencję
szczególnie utytułowanych zawodników, a także mimo małego dystansu czasu po wyborach
nowych władz związku dobre przygotowanie organizacyjne. W tym miejscu Prezes wyraził
podziękowanie poprzedniemu zarządowi za wcześniejsze przygotowanie imprezy, w tym o
zabiegi związane z otrzymaniem dofinansowania
  
zawodów przez Prezydenta Bydgoszczy. Wyraził również podziękowanie za pomoc techniczną
bydgoskim brydżystom w przygotowani sali do rozgrywek , jak i po jej zakończeniu.
Podziękowanie zostało złożone również
  
Panu Markowi Koczwarze za pomoc organizacji cateringu.

W zawodach uczestniczyło prawie 180 par z Polski, Białorusi i Niemiec.

Pozytywnie również oceniono Dwa turnieje Okręgowe towarzyszące Łuczniczce.

Wynik finansowy omówił skarbnik Michał Dolny. Z przedstawionego raportu wynikało ,że
zawody zakończyły się brakiem deficytu finansowego.

Wnioski:
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1. Od zaraz rozpocząć przygotowania do przyszłorocznej imprezy

2. W terminie rozliczyć koszty imprezy.

3.  W terminie wystąpić do Prezydenta Bydgoszczy o dofinansowanie

4.  W porozumieniu z PZBS ustalić najbardziej dogodny termin , przy czym uznano tegoroczny
za korzystny.

5.    Zaproponowano ,żeby wystąpić o zaliczenie poprzedzających turniejów do punktacji
długofalowej.

Ad.2.

1.   Prezes Paczkowski zaproponował przeniesienie Biura Zarządu do pomieszczenia  użyczon
ego przez Hurtownię PAAK przy ulicy Kościuszki. Wniosek przyjęto jednomyślnie. 

2.  Z kolei prezes polecił natychmiastowe rozpoczęcie prac nad rozgrywkami III ligi , Ligi
Okręgowej oraz Ligii Popularnej ( Ligi miast)

zespołowi w składzie:

   Janusz Plewa

Wiesław Woźniak
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Krzysztof Gil

Jarosław Żurawski

Eugeniusz Seichter

3 .   Zlecono przygotowanie raportu o stanie składu sędziowskiego Mariuszowi Grabowskiemu

4.    Omówiono sprawę strony internetowej KPZBS i zlecono przygotowanie nowej wersji
Zespołowi   pod  kierunkiem Michała Dolnego. 

W skład zespołu powołano Adama Wujków Grzegorza Rojewskiego oraz Piotra Janczarka

 

Na tym zebranie zakończono
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